
 

 

Mondelinge vragen: Voorrang vitaal beroep 
het hele jaar  
16 april 2025 

Vragen: 
Voor de inwoners van Utrecht is het van belang dat ook in Utrecht leraren, politieagenten, 
brandweermensen, zorgmedewerkers en medewerkers in de kinderopvang kunnen en willen 
blijven werken. Een van de oplossingen hiervoor is het verlenen van voorrang aan Vitale 
Beroepen op de Utrechtse woningmarkt. Hiervoor heeft de raad de mogelijkheid geboden en 
regels vastgelegd in de Huisvestingsverordening.  

Steeds meer mensen met een vitaal beroep weten deze voorrang regeling te vinden en aan meer 
mensen wordt de voorrang ook verleend. Ook wordt 70% van de aanvragen afgewezen. Tot onze 
grote verbazing kiest het college nu voor het stopzetten van de regeling in 2025 omdat er geen 
middelen zouden zijn om de aanvragen ook daadwerkelijk te verlenen. 

1. Deelt het college dat het zo vroeg in het jaar stopzetten van de regeling onwenselijk is?   
2. Waarom kiest het college voor het stopzetten van de regeling in 2025 en waarom zoekt zij 

niet naar middelen binnen het Programma-onderdeel in de begroting of vraagt zij de raad 
om aanvullende middelen? 

3. Als het college wist dat het aantal te verwerken aanvragen gelimiteerd is, waarom is het 
aantal aanvragen dan niet gemaximeerd per maand of jaar? 

4. Wat gebeurt er nu met de woningen in bijvoorbeeld de middenhuur, die met voorrang 
aangeboden moeten worden aan Vitale beroepen? 

5. Is het college bereid haar besluit te herzien en wat is daarvoor nodig? 
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